
 

bestyrelsesmøde 
Tirsdag 15 August 2023 kl. 17.00 

Deltagere: 

Bente  

Lars  

Mette 

Kim 

Elsebeth 

 

Dagsorden: 

• Godkendelse af dagsorden  - ok 

• Kort status på økonomien – er der væsentlige afvigelser fra budget! - ingen 

• Opfølgningspunkter fra seneste bestyrelsesmøde(orientering/beslutning): - ingen  

 

Generalforsamling 2024: 

• Ny dato næste år 27.04.24 – Overlade hallen bookes  

 

Veje/stier/grønne områder: 

• Petanque bane – Kan vi få lavet en petanque bane mere?, kan vi lave en ved siden af. 

• Ny Trappe Birgittesvej. Der kommer nyt tilbud, men først til næste år inden 

sommerferien.  

• Smeden har lavet gelænder på trappen ved boldbanen – den er ok 

• Aktivitetspladsen – Den er bestilt hos Kompan  

o faldunderlag på legepladsen. Der skal graves ud til fald underlaget 

o Hvornår går vi i gang? Kompan kommer og monterer i uge 39-40 

o Plan tegning sendes ud med referat 

o Rejsegilde/indvielse Lørdag uge 41 okt – Hjemmebagte boller og kage  

• Søen – Hvad gør vi fremadrettet - Kan vi gøre noget for beplantningen omkring 

området. 

• Retningspile til stier – Der bestilles nye pile til vandre stierne. 



• Reflekser på pæle ved bump skiftes, stand på pæle tjekkes.  

•  

Affaldssortering/mollokker: 

• Nyt fra forsyningnen? –Forsyningen melder at der afventes en tilladelse fra kyst 

direktoratet og kommunen. 

 

Hjemmeside/facebook: 

• Vi skal have sat klink til kort på hjemmesiden- 

 

• Arrangementer: 

o Der er forslået en forårsfest med gril på boldbanen  

o Sct. Hans ? – Hvem skal være taler til næste år? 

 

• Evt.  

o Skal vi have lavet en drejebog til fremtidige arrangementer, Vi laver et oplæg  

 

• Det er på general forsamlingen udtryk forslag om at bestyrelsens vederlag skal hæves 

til 3900 kr/år :  https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2021/2103#P3 – Det er den 

siddende bestyrelses holdning, at vederlagets størrelse ikke skal hæves på nuværende 

tidspunkt. – Dette kan hvis ønskes altid ændres af en fremtidig bestyrelse. 

• Hjertestarteren skal flyttes – Den kommer til at sidde på vandværket, når den er flyttes 

skal det offentliggøres med billeder på facebook og hjemmeside. Der er kommet en på 

camping pladsen også. 

• Gundhildsvej – Der er blevet solgt grunde, området skal derfor med tiden inddrages i 

Trend sommerhusforening. 

• Cykelsti – staus – er godkendt på kommunalmøde 

• Postkasser – Vi prøver at finde en model som ligner dem som allerede hænger på 

stativerne. 

 

 

https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2021/2103#P3

